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متن پرسش

واقعا نارحتم وقتی برخی رسانه ها را می دیدم که به دروغ و به تهمت می نویسند می خواهند شهدا را

محاصره کنند؟ چرا برخی آفتاب را نمی بینند؟ چرا دیدن زیبایی و حقیقت برای عده ای سخت است؟

چرا هر نوع راه هدایت را بر خود می بندند؟ با اینها چه باید کرد و بهترین کار چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به قول مولوی: «از همه محرومتر، خفاش بود / که عدوی آفتابِ فاش بود».

نوری از خدا در این عالَم، درخشش گرفته است و شهداء نهتنها آن را یافتند و با تمام وجود چون پروانه

خود را به آن آتش زدند که نورانیت آن نور افزوده شود و ادامهی آنها در ادامهی نور امکان یابد، حتی

با جسد منوّر خود انعکاس نوری شدند که با تمام وجود چشیده بودند بلکه بقیه نیز بدانند چگونه خدا

در این تاریخ از طریق امام خمینی«رضوانااللهتعالیعلیه» ظهور کرده است. گفت: «مه فشاند نور و سگ

عو عو کند / هر کسی بر طینت خود میتند». موفق باشید


